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PROTOKÓŁ NR 12/2015 

z wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji ds 

Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych oraz Komisji Rewizyjnej 

z dnia 17 grudnia  2015 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Bazylewski Krzysztof, Przewodniczący Komisji 

2. Derehajło Teresa,  członek komisji 

3. Piotrowska Krystyna, członek komisji 

4. Oliwniak Agnieszka, członek komisji 

5. Wasiluk Maria, członek komisji 

6. Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych: Skomorowski 

Marek, Zalewski Robert, Zawadzka Iwona, Niewiarowski Marcin 

7. Członkowie Komisji Rewizyjnej: Koptewicz Walentyna, Jakimiuk Anatol, 

Góralczyk Eugeniusz, Lipiński Zbigniew, Rynans Waldemar 

8. Stanisław Derehajło, Wójt Gminy Boćki, 

9. Stanisław Charyton, Sekretarz Gminy, 

10. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy, 

11. Pracownicy Urzędu Gminy w Boćkach: Kolejkowicz Mirosław, Tołoczko 

Barbara, Turkowicz Urszula,  

                                    

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji w dniu 17 grudnia 2015 roku w 

godzinach od 10
00

 do 13
45

 odbyto wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Boćki. 

Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie komisji, 

obrady są prawomocne. Zwrócił się z zapytaniem czy członkowie komisji są zapoznani z 

treścią protokołu z poprzedniego posiedzenia i czy są pytania. Pytań nie zgłoszono, protokół 

przyjęto jednogłośnie. 

Tematem posiedzenia będą następujące sprawy: 

1. Rozpatrzenie projektów uchwał i materiałów na Sesję Rady Gminy  

1) W sprawie kontynuowania członkostwa Gminy Boćki w Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania „Puszcza Białowieska”  

2) W sprawie określenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych,  

3) W sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych    

4) Uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty na sprzedaż lokali 

mieszkalnych w budynku domu nauczyciela w Andryjankach  

6) Uchwalenia budżetu gminy na 2016 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Boćki na lata 2016-2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2016-2022 i wydanie opinii w tej sprawie  

7) Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na 2015 rok  

8) W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny  w Gminie Boćki 

na lata 2016-2018    
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9) W sprawie przyjęcia  Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 

Boćki na Lata 2016-2020  

2. Informacja na temat realizacji oraz umorzeń łącznego zobowiązania pieniężnego za 

2015 r 

3. Sprawy różne i bieżące gminy 

4. Opracowanie planu pracy komisji na 2016 rok  

 
Ad pkt 1.1. Sekretarz Gminy powiedział, że o kontynuowaniu członkostwa gminy w stowarzyszeniu 

Lokalnej Grupy Działania Puszcza Białowieska w miesiącu lipcu Rada podjęła taką uchwałę, jednak 

teraz stowarzyszenie wystąpiło o wprowadzenie w uchwale zmian w części podstawy prawnej, w 

związku z tym poprzednią uchwalę uchyla się, a podejmuje drugą powołując się na inną podstawę 

prawną, w pozostałej części treść uchwały pozostaje bez zmian. 

Radni uwag nie zgłosili. 

Ad pkt 1.2. i 3. Pełnomocnik Gminnej Komisji Alkoholowej poinformowała, że obowiązujące 

uchwały jedna w sprawie liczy punktów sprzedaży napojów alkoholowych powyżej 4,5% zawartości 

alkoholu jest z roku 1996, a druga w sprawie liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży jest z roku 2001. Od tamtego czasu kilkakrotnie 

wprowadzano zmiany do ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, 

ustawa ta stanowi podstawę prawną do podjęcia uchwał, w związku z powyższym uaktualnia się 

podstawę prawną i podejmuje nowe uchwały. W jednej uchwale określa się liczbę punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych w miejscu sprzedaży w liczbie 10 punktów. Poprzednio był zapis 15 punktów. 

Aktualnie alkohol spożywa się w miejscu sprzedaży w 4 punktach. Limit punktów nie jest 

wykorzystany. Określa się również liczbę 15 punktów sprzedaży napojów alkoholowych o zawartości 

powyżej 4,5% alkoholu przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży. Poprzednio określona 

była liczba 20 punktów. Limit ten również nie jest wykorzystany. Punkty prowadzące sprzedaż piwa i 

alkoholu do 4,5% zawartości alkoholu nie są limitowane. Uaktualnia się również uchwałę z roku 2002 

dotyczącą zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Punkty handlowe 

i astronomiczne prowadzące sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

lub poza miejscem sprzedaży powinny być zlokalizowane w odległości nie mniejszej niż 50 m od 

obiektów chronionych, którymi są; szkoły, przedszkola, ośrodki zdrowia, cerkwie, kościoły, 

cmentarze, (z wyłączeniem krzyży i kapliczek usytuowanych na prywatnych posesjach), mierzonych 

ciągami pieszymi zgodnie z przepisami ustawy „Prawo o ruchu drogowym”. Do projektów uchwał 

radni uwag nie zgłaszali, natomiast dyskutowali i zgłosili wnioski w sprawach: 1) wykonania przejścia 

dla pieszych przez ulicę Bielską (drogę krajową) w centrum Bociek na wysokości nowopowstałych 

obiektów handlowych, 

2) zamontowania lampy oświetleniowej na słupie ulicznym na rogu ulicy Brańskiej i Plac Armii 

Krajowej (wjazd na przystanek autobusowy obok Zegarmistrza). 

Ad pkt. 1.4. 

Urszula Turkowicz powiedziała, że Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych uchwalany jest przez Radę Gminy co roku i jest aktem prawnym, na podstawie którego 

prowadzi się realizację działań na szczeblu lokalnym czyli gminy. Głównym celem programu jest 

zapobieganie powstawaniu nowych problemów związanych z piciem i nadużywaniem alkoholu na 

terenie gminy oraz zwiększenie skuteczności oddziaływań w zakresie profilaktyki. Następnie Pani 

Pełnomocnik GKRPA przedstawiła zadania Programu, do których należy m.in. udzielanie pomocy 

psychospołecznej i prawnej rodzinom w których występują problemy alkoholowe i przemoc oraz 

prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej dla dzieci i młodzieży. Finansowanie 

programu dokonuje się ze środków wpływających do budżetu gminy z opłat za korzystanie z zezwoleń 
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na sprzedaż napojów alkoholowych. Opłata ta stanowi dochód gminy, który w całości jest 

przekazywany na realizację zadań związanych z profilaktyką działań przeciwalkoholowych. 

Sekretarz powiedział, że przeprowadzono anonimową ankietę wśród młodzieży, z ankiety wynika, że 

33% młodzieży szkoły podstawowej i 21% młodzieży gimnazjum pierwszą inicjację alkoholową 

miało w wieku 11-12 lat, a zakup papierosów i alkoholu w sklepie nie stanowi większego problemu. 

Komisja Alkoholowa idąc na kontrolę do sklepu, wcześniej zawiadamia właściciela o 

przeprowadzeniu kontroli. Wyniki badań ankietowych wykazały, że 10% dziewcząt i 11% chłopców 

zażywało środki psychoaktywne tj. dopalacze i marihuanę. 

Do projektu uchwały radni uwag nie zgłosili. 

Ad pkt 1. 5. Pan Kolejkowicz Mirosław powiedział, że dwóch najemców lokali mieszkalnych w domu 

nauczyciela w Andryjankach złożyło podania o kupno tych lokali z zastosowaniem 50% bonifikaty i z 

rozłożeniem na raty na okres dwóch lat. Chodzi o lokal mieszkalny nr 1 o pow. 39,67 m 
2  

i lokal 

mieszkalny nr 2 o pow. 47,98 m 
2  

wraz z pomieszczeniami  przynależnymi w piwnicy w budynku 

mieszkalnym wielorodzinnym w Andryjankach 1A oraz przypadający udział w prawie własności 

części wspólnych budynku i działki gruntowej. Projekt uchwały radnym doręczono na piśmie. 

Wójt zapytał, czy radni wyrażają zgodę na zastosowanie ulg. 

Radna Koptewicz Walentyna mówiła, że lokale mieszkalne jak i budynek wymagają gruntownego 

remontu. Do wymiany jest cała hydraulika i centralne ogrzewanie. Radni wyrazili zgodę na 

zastosowanie ulg, do projektu uchwały uwag nie zgłosili. 

Ad pkt 1.6. W sprawie projektu budżetu gminy i WPF-u na 2016 rok głos zabrał Wójt, powiedział, że 

do budżetu będzie się wracało jeszcze na początku roku. Jak dotychczas jest dużo niewiadomych, nie 

wiadomo jakie decyzje podejmie nowy Rząd i jakie zadania spadną na samorządy do realizacji, 

między innymi przykładowo związanych z płaceniem 500 złotych dla dziecka. Dziś nie wiadomo ile 

możemy budżetu przeznaczyć na inwestycje, a ile przeznaczyć na nowe zadania wyznaczone przez 

Rząd. Projekt budżetu radni otrzymali na piśmie, dla naszej gminy ważna jest budowa dróg, środków 

unijnych do podziału na budowę dróg i na źródła odnawialne jest mało. Organizacje i stowarzyszenia 

mogą ubiegać się o środki w Lokalnej Grupie Działania na ochronę działalności kulturalnej, ochronę 

parków, dla wędkarzy. 

Wójt powiedział, że jest już koncepcja na przebudowę magazynów we wsi Śnieżki na schronisko dla 

zwierząt, koszt budowy 5,5 mln zł. Wójt prosił radnych o podanie adresów mailowych, to prześle im 

koncepcję schroniska. Wójt wstępnie rozmawiał odnośnie umowy na dzierżawę nieruchomości, 

proponował 300 zł + VAT miesięcznie do czasu uruchomienia schroniska, a później 3tys + VAT.  

W Boćkach jedna z mieszkanek na swojej nieruchomości ma około 30 psów, gdyby gmina miała je 

przekazać do schroniska, musiałaby zapłacić po 1500 zł a każdą sztukę. 

Sekretarz Gminy wypowiadał się, że jest dużo obrońców psów i piszą do Urzędu Gminy zapytania 

dotyczące schroniska w Radysach. 

Wójt przypominał radnym, że nad gminą ciąży jeszcze jeden nie załatwiony obowiązek, a mianowicie 

rekultywacja byłego wysypiska śmieci. 

Radni w dyskusji zastanawiali się nad zleceniem rekultywacji Przedsiębiorstwu Usług Komunalnych 

w Hajnówce, obawiając się, czy Przedsiębiorstwo nie podrzuci niebezpiecznych odpadów, lub 

upadnie. 

Do projektu budżetu gminy radni uwag i wniosków nie zgłosili. Pozostaje w wersji przedłożonej przez 

Wójta Gminy. 

Wójt zwrócił się do Radnych aby do Wójta bądź do Doroty Kędra Ptaszyńskiej do ujęcia w Strategii 

Gminy zgłaszali swoje wnioski i pomysły co przyszłościowo mamy robić. Czy jest potrzeba budowy 

żłobka, przedszkola, domu kultury. 

Radny Pan Marek Skomorowski mówił, że jego zdaniem budowa żłobka jest zbyteczna, natomiast 

wskazana jest budowa domu opieki lub domu starców. 
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Wójt mówił, że jeśli chodzi o przedszkola to chciałby zaprojektować pomieszczenia w budynku domu 

kultury. Zdaniem Wójta nie ma potrzeby tworzenia i otwierania oddzielnych jednostek przedszkoli, 

bez względu na miejsce usytuowania i funkcjonowania przedszkola, podlegać ono może zespołowi 

szkół. 

Wójt poinformował radnych, że na przyszłą Sesję Rady Gminy przedłoży projekt uchwały w sprawie 

zamiaru  likwidacji Szkoły Podstawowej w Andryjankach. Powiedział, że byłby nie uczciwy wobec 

mieszkańców gminy, gdyby takiej uchwały nie zaproponował. Propozycja wynika z niskiej 

liczebności uczniów w klasach i wysokich kosztach utrzymania placówki. W szkole podstawowej 

uczy się 46 uczniów, oddziały liczą po 4, 7, 8, 9 dzieci, oraz 14 dzieci  w oddziale przedszkolnym 

klasy 0. Budynek szkoły wymaga remontu. Konieczna jest pilna wymiana urządzeń sanitarnych, 

kanalizacji, wymiana centralnego ogrzewania, sieci elektrycznej w budynku. Szkoła nie posiada placu 

zabaw i sali gimnastycznej, uczniowie ćwiczą na korytarzu szkolnym. Powyższe remonty skutkują 

zwiększaniem nakładów finansowych na oświatę. Średni koszt utrzymania jednego ucznia w Szkole 

Podstawowej w Andryjankach wynosi 22 191,74 zł, natomiast w Zespole Szkół w Boćkach średni 

koszt utrzymania jednego ucznia wynosi 12 431,78 zł. Wójt rozmawiał z dyrekcją szkoły i 

nauczycielami proponował aby ich placówka przeszła pod stowarzyszenie. Chciał w ten sposób 

uchronić małą szkołę przed likwidacją. Wójt i Fundacja Tarcza oferowali szkole nieodpłatne wsparcie 

merytoryczne i 5-letnią ochronę prawną, gdyby prowadzenie placówki przejęłaby NGO. Decyzja 

dyrekcji i rady pedagogicznej była w tej kwestii negatywna. 

Wójt powiedział, że na edukację wydaje się dużo pieniędzy, prosił radnych aby do Sesji Rady Gminy 

zastanowili się i podjęli słuszną decyzję co do funkcjonowania szkoły w Andryjankach. Decyzja 

należy do radnych. Wójt zgadza się i to jest prawdą, że szkoła jest bezpieczna. Problem 

funkcjonowania szkoły przedkłada radnym, ponieważ uważa, że gmina nie będzie miała pieniędzy 

udźwignąć kosztów. 

Następnie głos zabrał Sekretarz Gminy i przedstawił prawny proces przebiegu likwidacji szkoły, w 

przypadku gdyby radni podjęli uchwałę o zamiarze likwidacji szkoły.  

Ad pkt 1.7. Pani Skarbnik powiedziała, że na Sesję Rady przedłoży projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy i ewentualnie zmian w WPF jeżeli taka potrzeba wyniknie. Będzie to ostatnia Sesja 

w roku budżetowym i jeżeli nie będzie można wprowadzić zmian zarządzeniem Wójta, przygotuje 

projekty uchwał i doręczy radnym przed Sesją. Na dzień dzisiejszy nie ma potrzeb wprowadzania 

zmian do budżetu. 

Ad pkt 1. 8. 

Pan Rynans Waldemar powiedział, że nie otrzymał załączników do uchwał w tym temacie tylko same 

uchwały. Pani Kłosińska Helena odpowiedziała, że w zawiadomieniu w tych punktach porządku 

dziennego było napisane, że z projektem Programu Wspierania Rodziny i ze Strategią Rozwiązywania 

Problemów Społecznych można zapoznać się w pokoju nr 17 w GOPS. Dokumenty te zawierają dużo 

stron i są dość grube.   

Radny odpowiedział, że go to nie obchodzi, że są duże, nigdzie nie będzie chodził, a z materiałami 

chciałby zapoznać się wieczorem w domu. 

Wójt powiedział, że projekty Programu i Strategii zawierają dużo stron i przez powielenie ich dla 15 

radnych zużyje się dużo materiałów, dziś Pani Kierownik zapozna z projektami i udzieli odpowiedzi 

na pytania, a wcześniej można było przyjść do GOPS i zapoznać się. 

Radny powiedział, że można wysłać na maila. 

Wójt odpowiedział, że tak można wysłać ale radni muszą podać swoje adresy mailowe. Prosił o 

pozostawienie u Heleny Kłosińskiej adresów. 

Radny odpowiedział, że adres swój zostawi, a projekty prosił zamieścić na stronie internetowej. 

Wójt odpowiedział, że tak wszystkie projekty uchwał wraz z załącznikami będą zamieszczone w BIP, 

zawsze informacja o Sesji i projekty uchwał są zamieszczane na stronie internetowej. 
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Pani Tołoczko Barbara Kierownik GOPS szczegółowo omówiła Gminny Program Wspierania 

Rodziny. Powiedziała, że ustawa o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej dokonała 

podziału zadań i kompetencji pomiędzy jednostki samorządu terytorialnego oraz organy 

administracji rządowej. Między innymi nałożyła obowiązek opracowania i realizacji 

trzyletniego gminnego programu wspierania rodziny. Wsparcie rodziny powinno być w miarę 

wczesne i mieć charakter profilaktyczny i ochronny. Priorytetem wspierania jest zapewnienie 

odpowiednich warunków rozwoju dzieci oraz kształtowanie wartości i norm związanych z ich 

wychowaniem. Celem pracy socjalnej z rodziną ma być wyjście z kryzysu i samodzielne 

prawidłowe funkcjonowanie w środowisku społecznym. Przeobrażenia jakie przechodzi 

współczesna rodzina powodują, że napotyka ona na zagrożenia i zjawiska kryzysowe, które 

doprowadzają do destabilizacji i rozpadu więzi rodzinnych. Rodziny nie potrafią samodzielnie 

funkcjonować, są bezradne w trudnych sytuacjach, a szczególnie w sprawach opiekuńczo-

wychowawczych. Potrzebują wsparcia psychologicznego, prawnego i terapeutycznego. 

Program Wspierania Rodziny zakłada tworzenie optymalnych warunków dla poprawy jakości 

życia rodzin. Wspieranie ma charakter profilaktyczny. Zadnia wynikające z Programu 

realizowane będą zgodnie z zasadą pomocniczości i z uwzględnieniem podmiotowości dzieci 

i rodziny. 

Radni pytań i uwag w tym temacie nie zgłosili. 

Ad pkt 1.9.  

Streszczenia Projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie na lata 2016-2020 

dokonała Pani Tołoczko Barbara. Strategia jest dokumentem, który uświadamia społeczności 

lokalnej skalę zjawisk i problemów społecznych oraz wychodzi naprzeciw jej potrzebom. 

Natomiast dla gminy stanowi kompleksowy i uporządkowany zbiór celów, działań i metod 

ukierunkowanych na prowadzenie skutecznych rozwiązań w obszarze problemów 

społecznych. Strategia jest wieloletnim dokumentem programowym i koordynującym 

działania różnych podmiotów działających w sferze społecznej. Działania kierowane są 

głównie do środowisk, pozostających na marginesie życia społecznego 

Radni uwag i pytań do projektu nie zgłosili. 

W związku z powyższym Pani Kierownik prosiła, aby radni zapoznali się z projektami uchwał na 

stronie BIP Urzędu Gminy i zgłosili do Pani Kierownik swoje uwagi. 

Ad pkt 2.  

Informację dotyczącą realizacji łącznego zobowiązania pieniężnego oraz umarzania zaległości 

łącznego zobowiązania pieniężnego za 2015 rok radnym doręczono wraz z zawiadomieniem o 

posiedzeniu Komisji. 

Radni powiedzieli, że z informacją zapoznali się i nie ma potrzeby jej referowania, jest przejrzysta, a 

dane wyczerpujące, uwag do informacji nie wnoszą. Natomiast jeśli chodzi o pytania to z góry jest 

wiadome, że odpowiedzi będą ogólnikowe ze względu na ochronę danych osobowych. 

Ad pkt 3 Sprawy różne: 

Wójt powiedział, że ponownie wraca do tematu opracowania Strategii rozwoju gminy. Zastanawiając 

się nad jej przygotowaniem, przyjął trzy równorzędne cele strategiczne rozwoju Gminy Boćki. 

Odczytał radnym ich treść.  

Cel strategiczny A – realizacja rozwoju lokalnej bazy ekonomicznej ma zapewnić wdrożenie 

strategicznych programów gospodarczych. Zdaniem Wójta rozwój wszelkich zakładów produkcyjnych 

i inwestycyjnych kumulować na terenie całej gminy, na wsiach nie tylko w samych Boćkach.  Rozwój 

agroturystyki,  infrastruktury obsługi ruchu tranzytowego wzdłuż drogi krajowej nr 19.  Wyznaczenie 

i urządzenie szlaków turystycznych pieszych i rowerowych, pól biwakowych, łowisk w dorzeczu 
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Nurca. Budowa fotowoltaiki. Zagospodarowanie obiektów nie użytkowanych na terenie gminy, 

pozyskiwanie funduszy pomocowych, przyciąganie inwestorów zewnętrznych itp. 

Cel strategiczny B – poprawa warunków gospodarowania poprzez zapewnienie dostępu do wysokiej 

jakości infrastruktury technicznej. Modernizacja dróg gminnych, dojazdowych do pól, oświetlenia 

ulicznego, promocja ekologicznych źródeł ciepła i energii, rekultywacja wysypisk śmieci, gazyfikacja 

gminy. 

Cel strategiczny C – rozwój kapitału społecznego poprzez rozwój infrastruktury instytucjonalnej i 

społecznej gminy. Chodzi o programy dziedzictwa kulturowego gminy, rozwój różnych form 

kształcenia mieszkańców, ochronę walorów ekologicznych środowiska naturalnego, wielokulturowej 

tradycji i położenia przygranicznego, rozwój współpracy międzygminnej i zagranicznej, rozwój osp., 

przeciwdziałanie patologiom wśród dzieci i młodzieży itp. 

Wójt prosił radnych o opinię w tym temacie i o zgłaszanie propozycji, wniosków, które zdaniem 

radnych winne znaleźć się w Strategii rozwoju gminy Boćki. 

Do przedstawionych propozycji przez Wójta Gminy radni uwag nie mieli, wniosków również nie 

zgłosili. 

Radny Rynans Waldemar powiedział, że do niego zgłaszają się mieszkańcy z propozycją przełożenia 

terminu opłat za pobraną wodę i ścieki. Na fakturach termin płatności jest do dnia 3 miesiąca, a za 

mleko, renty, emerytury płacone są 15 dnia miesiąca. 

W tym temacie wynikła dyskusja i radni mieli zdania podzielone, nie ma tak żeby wszystkim 

płatnikom odpowiadał wyznaczony termin. Radni nie podjęli decyzji w tej sprawie. 

Ad pkt 4. Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenia, radni poszczególnych komisji Rady 

Gminy przedyskutowali i przygotowali projekty planów pracy komisji na 2016 rok. Plany zostaną 

przedłożone Radzie Gminy na Sesję w dniu 30 grudnia br celem ich przyjęcia przez Radę. Projekt 

planu pracy komisji w załączeniu do protokołu. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował: Helena Kłosińska 

Przewodniczący obrad                               Przewodniczący Komisji 

Krzysztof Bazylewski                                    Krzysztof Bazylewski 

 

 

 


